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جهانگیری:

سفر رییس جمهوری به  عراق 
اوج عزت ایران اسلامی است

مهلت یک هفته ای
تا اتمام اعتبار 

کارت ملی قدیمی

»خودخواهی« 
مشکل جدید

استقلال

۱۰ استراتژی ضروری 
در کسب و کارهای 

دیجیتال

مسعود  اسماعیل پور:

اگر دستم را جراحی نکنم
ناقص می شود

استاندار  البرز:

رسانه ها ، مهمترین رکن 
تحکیم وحدت ، همدلی 

و انسجام بین مردم و 
مسئولان هستند

 چمپیونز لیگ:  تورنمنتی متعلق به رونالدو
 عالیشاه: پرسپولیس مقابل السد بدشانس بود

 گزینه اول رئیس رئال مادرید »زیدان« نبود!

پرویز هادی:  

امیدوارم اتفاقات انتخابات 
فدراسیون به نفع کشتی باشد

غلامرضا محمدی:  

با خادم هیچ حرفی درباره 
انتخابات نزدیم
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خبر

سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور 
میلیون  تا ۱۵  اینکه ۱۲  به  اشاره  با 
نفر هنوز کارت هوشمند ملی خود را 
نگرفته اند گفت: مهلت اعتبار کارت ملی 

قدیمی تا پایان سال است.
از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ سخنگوی 
سازمان ثبت احوال کشور با اشاره به 
اینکه ۱۲ تا ۱۵ میلیون نفر هنوز کارت 
هوشمند ملی خود را نگرفته اند گفت: 
مهلت اعتبار کارت ملی قدیمی تا پایان 

سال است.

 ۱۵ تا   ۱۲ گفت:  ابوترابی  سیف الله 
میلیون نفر از مردم هستند که در نوبت 
کارت ملی هوشمند بوده و تاکنون آن 

را نگرفته اند.
وی افزود: این افراد تا پایان سال مهلت 
و  پست  پیشخوان،  دفاتر  به  دارند 
ثبت احوال مراجعه کنند و برای ثبت نام 

کارت هوشمند ملی اقدام کنند.
سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور 
گفت: قرار شده کارت های کاملا ایرانی 
تولید و صادر شود و متقاضیان برای 
ثبت نام نگران دریافت کارت ملی خود 

از ثبت  افراد پس  این  نباشند چراکه 
نام تا زمانی که کارت ملی هوشمند 
خود را نگرفته اند مشمول ابطال کارت 
نمی شوند و ثبت احوال با دستگاه های 
مختلف جهت استعلام مدارک آن ها 

هماهنگی کرده است.
ابوترابی افزود: بنابراین اعتبار کارت ملی 
قدیم تا پایان سال است و باید هرچه 
سریعتر به دفاتر پیشخوان و دفاتر پست 
مراجعه و نسبت به تشکیل پرونده و 

مراحل ثبت نام اقدام شود.
سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور 

گفت: ۴۷ میلیون و ۲۰۰ هزار نفر ثبت 
نام خود را تا این لحظه تکمیل کرده، 
برای ۴۴ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر کارت 
صادر شده و بیش از ۴۴ میلیون کارت 

نیز ارسال شده است.
وی ادامه داد: متقاضیان بدانند هزینه 
و  است  ثابت  هوشمند  کارت  صدور 
تومان  هزار   ۲۰ است،  نشده  گران 
واریزی به خزانه و ۱۱ هزار تومان بابت 
تصویربرداری، اسکن انگشت و تحویل 
کارت است و بیش از این مبلغ تخلف 

محسوب می شود.

مهلت یک هفته ای تا اتمام اعتبار کارت ملی قدیمی

جهانگیری:

سفر رییس جمهوری به عراق
اوج عزت ایران اسلامی است

معاون اول رییس جمهوری گفت: سفر رییس جمهوری به 
کشور عراق اوج عزت ایران اسلامی را در دنیا به نمایش 

گذاشت.
اسحاق جهانگیری روز چهارشنبه در مراسم بزرگداشت روز 
ملی شهدا که در تالار اندیشه هنرمندان بزگرار شد، افزود: 
از هفته ها قبل اعلام شد که رییس جمهوری به عراق می 
رود. آن استقبال رسمی مقامات عراقی و آن استقبال محلی 
و طوایف مختلف عراقی و بازدید و ملاقات با مراجع برزگ 
تقلید و آن استقبال در عتبات شریفه نشان از محبوبیت 

ایرانی ها در دل ملت عراق دارد.
جهانگیری اظهار داشت: چگونه می شود با وجود این که 
ما هشت سال با عراق در جنگ بوده ایم، محبوبیت ایجاد 
شود و این گونه رییس جمهوری مورد استقبال قرار بگیرد.

جهانگیری اضافه کرد: آمریکایی ها اعلام کردند که بیش از 
۷ هزار میلیارد دلار در منطقه خاورمیانه ما هزینه کردند. 
بعد از یک مدت نتیجه هزینه های آنها این شد که رییس 
جمهوری آمریکا خواست به کشور عراق که پایگاه نظامی 
دارد سفر کند در شب سال میلادی به سربازان خود سر 
بزند که جزو رسومات آنها است، نحوه ورود و ماندن او در 
عراق یک موضوع عبرت آمیز نه تنها برای آمریکایی ها بلکه 

برای همه دنیا است. 
از سالها جنگ و هزینه کردن ۷ هزاری  بعد  وی گفت: 
میلیارد دلار مجبور است که مخفیانه به این کشور سفر کند 
و لحظه ای که به این کشور سفر می کند حتی مقام های 
کاخ سفید یک نفر اطلاع نداشته باشد که رییس جمهوری 
آمریکا به کجا می خواهد برود و وقتی می خواهد وارد عراق 

شود، حتی یکی از مقامات این کشور خبر نداشته باشد.
معاون اول رییس جمهوری افزود: به تعبیر خود ترامپ چراغ 
های داخل هواپیما را خاموش کردند که گفتیم چرا این کار 
را می کنید مگر چه اتفاقی افتاده است که گفتند نباید اینجا 
متوجه شوند که در این زمان هواپیمایی فرود آمده است. 
در خاموشی می روند و این نتیجه هزینه کردن ۷ هزار 
میلیارد دلار و نتیجه نابود کردن منابع کشورهایی مثل عراق 

و افغانستان و کشورهای دیگر این منطقه است.
وی یادآور شد: در مقابل مقامات ایرانی به همین کشورها 
سفر کردند که اوج عزت ایران را به دنیا نمایش گذاشت. 
ایران که خرجی نکرد ، ایران که با عراقی ها 8 سال جنگیده 
است. چه اتفاقی افتاده که یک ملتی و یک حکومتی و 
نظامی در قلب مردم و مسوولین یک کشوری قرار می گیرد 
و در مقابل حکومتی و نظامی مانند آمریکا این طور مورد 

نفرت قرار می گیرد. 
جهانگیری گفت: معنای آن این است که جمهوری اسلامی 
با تدبیری که امام بزرگوار و با فرماندهی که فرمانده کل 
قوا رهبر معظم انقلاب در این سالها کردند، روشی انتخاب 

کردند که بر قلب های ملت ها حاکم شوند. 
معاون اول رییس جمهوری افزود: آنجایی که ملت های 
مسلمان در صحنه قرار گرفتند و درخواست کمک کردند 
ما بدون چشم داشتی نه تنها با امکانات مالی بلکه با جان 
فرزندان مان به کمک آنها شتافتیم. عملا صدور، معنویت ، 
اخلاص انقلاب و شهدا یعنی این حرکت ها. چه تاریخی می 
شود برای ایران مثل این تاریخ رقم زد که شهدای مدافع 
حرم و دیگر شهدای ما که در جاهای دیگر به شهادت 

رسیدند، چنین عظمتی برای ایران ثبت کردند.
ایران قدردان این شهدا و  وی تاکید کرد: باید در تاریخ 
قدردان این ملت و این فرماندهان عزیزی بود که چنین 

افتخاراتی برای این ملت ثبت کردند.
سردار  به  ذوالفقار  نشان  اعطای  به  ادامه  در  جهانگیری 
سلیمانی اشاره کرد و گفت: وقتی که شنیدم رهبر معظم 
انقلاب به سردار سلیمانی نشان ذوالفقار به عنوان اولین 
نشان و بالاترین نشان در جمهوری اسلامی دادند، از عمق 
دلم خدا را شکر کردم و سپاس گفتم که یک فرمانده عزیز 
و شجاعی که جانش را کف دست گرفته است چه در آن 
دورانی که در جنگ بود ما از آن زمان در کرمان با او آشنا 

هستیم و چه تا کنون که اینگونه درخشید. 

خبر

البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
گفت: رسانه ها، مهمترین رکن تحکیم 
وحدت، همدلی و انسجام بین مردم 
بزنگاه  این  از  تا  هستند  مسئولان  و 

تاریخی گذر کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
البرز،  استانداری  پایگاه اطلاع رسانی 
دکتر شهبازی در نشست تخصصی با 
اصحاب رسانه با موضوع پیشنهادات و 
راهکارهای اهالی رسانه در برنامه ریزی 
های استانی دولت در سال ٩8 ، افزود: 
این نشست فرصت ارزشمندی بود که 
در خدمت کسانی باشیم که جدا از نگاه 
ها و گرایش های سیاسی، اجتماعی، 
اقتصادی و... دور یک میز برای تبادل 
نظر در جهت رشد و تعالی استان جمع 

شده ایم.
وی با تاکید بر اینکه بر گردش آزاد 
اطلاعات اعتقاد راسخ دارم، ادامه داد: 
مردم حق دارند که از تمامی تحولات 
و  اجتماعی  سیاسی،  موضوعات  و 

فرهنگی آگاه باشند.

صاحب  که  کسانی  تمامی  برای 
قلم و اندیشه هستند احترام قائل 

هستم
تمامی  برای  گفت:  شهبازی  دکتر 
صاحبان قلم و اندیشه که در چارچوب 
شهروندان  حقوق  رعایت  و  قانون 
می  صحبت  و  نویسند  می  صحبت 

کنند، احترام قائل هستم.
وی افزود: اکنون فرمانداران و مدیران 
کل استانداری جلسات بسیار مهمی 
این  در  تا  آنها خواستم  از  ولی  دارند 
جلسه به احترام اصحاب رسانه حضور 
داشته باشند چراکه همواره پاسخگویی 
مدیران به مردم را مورد تاکید و توصیه 

قرار داده ام.

کارگروهی برای بررسی راهکارهای 
اصحاب رسانه،  توسط  ارائه شده 

تشکیل می شود
استاندار البرز اضافه کرد: یکی از اولویت 

های ده گانه دولت تدبیر و امید گردش 
آزاد اطلاعات است که رسانه ها در این 

راستا نقش اساسی را ایفا می کنند.
کارگروهی  قطع  طور  به  گفت:  وی 
برای بررسی پیشنهادات و راهکارهای 
ارائه شده توسط اصحاب رسانه در این 

جلسه، تشکیل خواهد شد.

طی 4 ماه هر 10 روز یک مقام ملی 
مهمان البرز بود

با  استانی  البرز  افزود:  دکتر شهبازی 
ظرفیت های فراوان است که با توجه 
به جایگاهش باید از توجه ویژه ملی 
برخوردار شود از این رو به طور متوسط 
از زمان حضورم هر ۱۰ روز از یک مقام 
ملی جهت بررسی موضوعات مختلف 

در استان دعوت کردم.
هر  سوم  هزاره  در  کرد:  عنوان  وی 
این  از  است  رسانه  یک  همراه  تلفن 
رو دولت نیز با احترام به صاحبان قلم، 
گردش آزاد اطلاعات را تا جایی که به 
حقوق شهروندی دیگران تعرض نشود، 

حمایت می کند.

رسانه ها، مهمترین رکن تحکیم 
بین  انسجام  و  همدلی  وحدت، 

مردم و مسئولان هستند
استاندار البرز گفت: با گسترش فعالیت 
رسانه ها به مدد فناوری های نوین، 
دولت ها می دانند که به صورت مکرر 
و مستمر توسط افکار عمومی رصد می 

شوند.
رکن  مهمترین  ها،  رسانه  افزود:  وی 
تحکیم وحدت، همدلی و انسجام بین 
مردم و مسئولان هستند تا از این بزنگاه 

تاریخی گذر کنیم.

عملکردمان  بر  منصفانه  نقد  از 
استقبال می کنیم

کرد:  خاطرنشان  شهبازی  دکتر 
خبرنگاران می توانند آزادانه عملکرد 
و  کنند  و...  تشویق  نقد،  را  استاندار 
بعنوان دستور اداری از سوی نماینده 
عالی دولت در استان از مدیران انتظار 

و  انتقادات  معرض  در  را  خود  دارم 
پیشنهادات قرار دهند و به دلیل نقد 
دستگاه و عملکردشان نباید علیه رسانه 

ای اقامه دعوی کنند.
بالا  بسیار  ها  رسانه  شان  گفت:  وی 
است از این رو برای رفاه آنها در جهت 
را خواهیم  تدابیر لازم  اخبار  پوشش 

داشت.
استاندار البرز افزود: کار اطلاع رسانی و 
خبرنگاری بسیار خطیر است که با هیچ 
متاع و هدیه ای قابل جبران نیست 
چراکه گاهی در سخت ترین شرایط 

این رسالت بزرگ را انجام می دهند.

البرز مانند نگین انگشتری عقیق 
در کشور می درخشد

نگینی  بعنوان  البرز  داد:  ادامه  وی 
درخشان در کشور است و در همایش 
استانداران بخشی از ظرفیت های این 
استان برشمرده شد و استانداران سابق 
البرز  آبادانی  برای  قطع  طور  به  نیز 

مسئولیت پذیرفتند.
دکتر شهبازی گفت: البرز مانند نگین 
یک انگشتر عقیق می درخشد و در 
این  های  که ظرفیت  تلاش هستیم 

استان را شکوفا کنیم.

از ظرفیت بانوان و جوانان توانمند 
برای اداره استان بیشتر استفاده 

می کنیم
از  برداری  بهره  درصدد  افزود:  وی 
ظرفیت بانوان و جوانان در اداره استان 
هستیم چراکه به این سرمایه انسانی 

ارزشمند عقیده راسخ داریم.

فعالان  از  متشکل  فکر  اتاق 
البرز  در  ها  رسانه  و  مطبوعات 

تشکیل می شود
فکر  اتاق  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
متشکل از فعالان مطبوعات و رسانه ها 

در البرز تشکیل می شود.
وی گفت: در البرز خطوط کاذب و 
مرزبندی های دروغین که به اساس 
و ثبات نظام سیاسی آسیب وارد می 
کند را کنار می زنیم و همه با نگرش 
ها و افکار مختلف در سایه اتحاد و 
البرز  تعالی  و  رشد  درصدد  انسجام 

هستیم.

دارم  درخواست  های  رسانه  از 
تا  دهند  نشر  را  البرز  توفیقات 
استان را به سوی پیشرفت بیشتر 

سوق دهیم
ها  رسانه  از  افزود:  شهبازی  دکتر 
درخواست دارم که با توجه به ظرفیت 
های کم نظیر استان در این شرایط 
که استکبار بر علیه نظام برنامه ریزی 
می کند، اخبار دستاوردها و توفیقات 

استان را به بیرون نشر دهند.
وی گفت: اکنون با مدیریت استکبار 
هر  خود،  های  رسانه  طریق  از 
پای  است  ناکامی  از  صحبت  کجا 
میان  در  سوم  جهان  کشورهای 
است و هر کجا دموکراسی و آزادی 
مطرح می شود از کشورهای اروپایی 
و آمریکایی یاد می شود که در واقع 

این گونه نیست.
استاندار البرز افزود: زمانی که می توانیم 
البرز را به سوی پیشرفت و توسعه سوق 
دهیم چرا با اخبار منفی در این روند 
استانی  البرز  کنیم،  ایجاد  اختلال 
توانمند در جذب سرمایه گذاری های 
این  باید  که  است  خارجی  و  داخلی 

ظرفیت را اطلاع رسانی کرد.

استاندار البرز:

رسانه ها، مهمترین رکن تحکیم 
وحدت، همدلی و انسجام بین مردم 

و مسئولان هستند
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3 اقتصادی

کسب و کار ها در اشکال مختلف دیده می شوند که 
البته یکی از انواع آنها کسب و کار آنلاین است. 
کسب و کار دیجیتال پدیده ی جدیدی نیست اما 
با این وجود در برخی حوزه ها ناشناخته باقیمانده 
و  کسب  برای  مختلفی  استراتژی های  است. 
و  درک  صورت  در  که  دارد  وجود  دیجیتال  کار 
عمل درست به آنها، می توان موفقیت را تضمین 
روی  حتماً  موفقیت  به  نیل  برای  بنابراین  کرد. 
مدیریت  و  بازاریابی  محصولات،  استراتژی های: 

تمرکز کنید.

استراتژی های  محصولات
1( کیفیت: 

است.  گسترده  شبکه  یک  دیجیتال  کار  و  کسب 
مشتریان از همه جای دنیا به شما مراجعه می کنند. 
حفظ استاندارد بالای محصول اهمیت فراوانی دارد. 
برای مثال کسب و کار ترجمه را در نظر بگیرید. این 
کسب و کار دیجیتال نیازمند ترجمه قابل قبول، روان 
و صحیح است. تمرکز بر به حداکثر رساندن کیفیت 
محصول برای موفقیت یک کسب و کار دیجیتال لازم 

و ضروری است.

2( منحصر به فرد بودن:
منحصر به فرد بودن یک استراتژی عالی برای پیروزی 
الکترونیک  رقابت موجود میان کسب و کار های  در 
است. نوآوری به کسب این ویژگی کمک می کند. یک 
مثال خوب ردیاب جی پی اس قابل شارژ خورشیدی 
است. چنین ابتکاری باید در کسب و کار دیجیتال مورد 
تاکید قرار گیرد زیرا بازدیدکنندگان آنلاین پیش از این 
به اطلاعاتی درباره خصوصیات محصولی مشابه دست 

پیدا کرده اند.

3( ارزش:
می شود.  تقسیم  مادی  و  اخلاقی  نوع  دو  به  ارزش   
ارزش اخلاقی با روش تولید یک محصول یا طراحی 
یک خدمت سر و کار دارد. به عنوان نمونه می توان به 
محصولات ارتقا دهنده کیفیت خانه مثل انواع سقف 
اشاره کرد. ارزش یک سقف سبز با استفاده از روش های 
خاص و کمک به حفظ محیط زیست از بقیه بیشتر 
است. به علاوه قیمت سقف به خودی خود نباید معمولاً 
بیش از حد گران یا بیش از حد ارزان باشد. شفافیت و 
انعطاف پذیری در ارزش ها به توسعه یک کسب و کار 

آنلاین کمک می کنند.

استراتژی های بازاریابی
4( رابط وب:

به  در یک کسب و کار دیجیتال ، وب سایت تبدیل 
فروشگاه می شود. بازدیدکنندگان وب سایت به محتوا، 
وب سایتی  کرد.  خواهند  نگاه  خدمات  یا  محصولات 
کار  و  کسب  یک  سلاح  آخرین  حرفه ای  طراحی  با 
دیجیتال است. هدف از تعیین استراتژی در این میان 
طراحی یک وب سایت بسیار متعادل و حرفه ای است که 
اطلاعات ضروری راجع به کسب و کار را در بر می گیرد. 

برای انجام این کار بهتر است یک طراح وب حرفه ای را 
استخدام کنید.

5( بازاریابی محتوا:
در  ماندن  وسوسه  باید  وب سایت  بازدیدکنندگان 
آن را پیدا کنند. این کار می تواند به سادگی با ارائه 
مقاله های ارزشمند، جذاب و مفید انجام شود. این 
داشته  ارتباط  پیشنهادی  محصول  با  باید  مقالات 
باشند. به این ترتیب راهی عالی برای برقراری ارتباط 
به  بالقوه سایت  و مشتریان  کنندگان  بازدید  میان 
یک  در  مقاله  کیفیت  روی  تاکید  می آید.  وجود 

وب سایت قطعاً مفید است.

6( تصاویر جالب:
برخی بازدیدکنندگان دریایی از کلمات را درون یک 
مقاله دوست ندارند. یکنواختی متن مکتوب می تواند 
با استفاده از رنگ و تصاویر جذاب شکسته شود. ساده 
کردن عکس ها تا حد امکان مهم است. به این ترتیب، 
همه افراد می توانند سریع به نکته و اطلاعات خاص مورد 

نیاز خود دست یابند.

7( استراتژی به اشتراک گذاری اجتماعی:
این استراتژی با هدف طرح درخواست از بازدیدکنندگان 
برای دوست داشتن و به اشتراک گذاری مقالات تعیین 
می شود. برخی رسانه های اجتماعی نظیر فیس بوک و 
توییتر اجازه به اشتراک گذاری آسان هر چیز شامل 
لینک های خارجی را می دهند. در ادامه مقالات، تصاویر 
یا هر چیز موجود در وب سایت با به روز رسانی در قالب 
لینک های دوستان در فیس بوک تبلیغ خواهد شد. 
این یک راه عالی برای تبلیغ است. به علاوه این اتفاق 
باعث افزودن اعتبار در رتبه بندی موتور جست وجوگر 

و مطرح شدن یک وب سایت به عنوان منبعی معتبر و 
قابل اعتماد می شود.

استراتژی های مدیریت
9( مدیریت بودجه:

یک کسب و کار دیجیتال شبیه به یک کسب و کار 
معمولی است. در این نوع کسب و کار نیز خرج و برج و 
سود یا زیان مطرح می شود. ردیابی همه آنها برای کسب 
و کار مفید خواهد بود. علاوه بر این، وب سایت واقعاً به 
نگهداری و پرداخت پول مرتب و منظم احتیاج دارد. 
مدیریت بودجه دوام یک کسب و کار را تضمین می کند. 
مدیریت بودجه برای توسعه و گسترش کسب و کار لازم 

و ضروری است.

9( مدیریت زمان:
استراتژی فوق برای انتشار محتوا بسیار مفید است. قرار 
دادن محتوای تازه به طور هفتگی یا روزانه اهمیت فراوانی 
دارد. به این ترتیب تعداد بازدیدکنندگان وب سایت زیاد 
می شود. در همین حال همیشه یکسری از افراد در پی 
کشف مقالات خوب مرتبط با محصولات پیشنهادی و 
معروف هستند. به علاوه، مدیریت زمان برای تعیین 

اهداف و نیل به آنها فواید بسیاری را در پی دارد.

10( ارزیابی:
هر کسب و کاری، نیازمند ارزیابی ماهانه یا سالانه است. 
یک مشکل فنی نظیر لینک شکسته شده باید به سرعت 
حل شود. به علاوه  ارزیابی یک ماده یا محصول باید 
براساس شرایط بازار صورت گیرد. این ۱۰ استراتژی 
ضروری برای کسب و کار های آنلاین در صورت اجرا، 
توسعه، حفظ و گسترش یک کسب و کار آنلاین را 

تضمین خواهند کرد.

۱۰ استراتژی ضروری در کسب و کارهای دیجیتال

علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی

در بن  بست آسیایی

پراضطراب  ٩۰دقیقه  پرسپولیس  و  استقلال  هواداران 
را پشت سر گذاشتند، ولی عاقبت کار چیزی نبود که 
انتظارش را داشتند. استقلال در مسابقه ای که نیاز به سه 
امتیاز داشت و شایسته برد بود، به یک تساوی آزاردهنده 
رسید و پرسپولیس که در دوحه چند فرصت خوب برای 
زدن گل پیروزی داشت و در نهایت به یک امتیاز خارج از 
خانه قانع شده بود، روی یک گل آفساید دستش از امتیاز 

خالی ماند.
دو تیمی که در لیگ برتر شرایط خوبی دارند و مدعی جدی 
قهرمانی هستند، در آسیا روزهای سختی را تجربه می کنند 
و می توان گفت که برنامه های شان به بن بست رسیده. دو 
تیم پرطرفداری که صعود حداقل خواسته هواداران شان 
است پس از دو بازی در رتبه آخر گروه های شان قرار دارند 

و هنوز در حسرت برد هستند. 
وقتی استقلال در سخت ترین گروه غرب آسیا قرار گرفت، 
امتیازات کامل  راه صعود گرفتن  تنها  گفته می شد که 
بازی های خانگی است، ولی این تیم که به خاطر همگروهی 
با الهلال تنها دو بار فرصت بازی در ورزشگاه آزادی را دارد، 
در حضور هواداران دو امتیاز ارزشمند را از دست داد. از قضا 
بازی خانگی با العین آسانترین بازی شاگردان شفر در گروه 
مرگ محسوب می شد و انتظار می رفت که آنها با گرفتن 
سه امتیاز شکست روز اول را جبران کنند. گل فرشید 
باقری در شروع نیمه دوم استقلال را در مسیر خوبی برای 
گرفتن سه امتیاز قرار داد، ولی وقتی بازیکنان فرصت های 
زدن گل دوم را از دست دادند، این نگرانی به وجود آمد 
اماراتی جبران کند و سرانجام روی یک ضربه  تیم  که 

ایستگاهی به گل تساوی رسید.
استقلال حالا دو بازی سخت مقابل الهلال، صدرنشین گروه 
در زمین بی طرف دارد که برای زنده ماندن امید صعود باید 
حداقل یکی را ببرد. استقلال از دو بازی تنها یک امتیاز دارد، 
در حالی که الهلال با شش امتیاز عملکرد بی نقصی داشته 

و در دو بازی آینده به فکر قطعی کردن صعود خواهد بود.
مشابه  تقریبا  بازی  دو  این  در  هم  پرسپولیس  کارنامه 
استقلال بوده. آنها در خانه مقابل پاختاکور متوقف شدند 
و بیرون از خانه در دوحه بازی شان را باختند. پرسپولیس 
هرچند در گروه آسانتری قرار دارد، ولی از دو بازی تنها یک 
امتیاز گرفته تا در رده آخر بایستد. بازیکنان پرسپولیس هم 
مثل استقلالی ها در این دو بازی فرصت های خوبی را از 
دست دادند، بخصوص علیپور که در سه بازی اخیر تیمش 
گلی نزده و مقابل السد هم موقعیت تک به تک درخشانی 
را از دست داد. هرچند هر دو گل حریفان پرسپولیس در 
شرایط آفساید زده شده، ولی دفاع این تیم مقابل پاختاکور 
و السد عملکرد متوسطی داشته و بدون درخشش بیرانوند 

شاید در دوحه کار این تیم سخت تر می شد. 
هر دو تیم می توانند ادعا کنند که فشردگی مسابقات 
به  نمی توان  ولی  کرده،  سخت  را  آنها  کار  برتر  لیگ 
این واقعیت بی توجه بود که حریفان آسیایی به تدریج 
به  برتر  لیگ  مدعیان  زور  و  می کنند  بیشتر  را  فاصله 
نمی رسد. حالا دیگر  آماده منطقه  و  پرستاره  تیم های 
صعود از مرحله گروهی هم برای این دو تیم کار سختی 
است و فوتبال ایران برای موفقیت در قاره نیاز به یک 
و  دقیق  برنامه ریزی  با  تنها  که  دارد  اساسی  تحول 
سرمایه گذاری به دست می آید؛ دو موردی که این روزها 

در فوتبال ایران کمیاب است.

دریچه

آزاد  کشتی  وزن  سنگین  سوم  نفر 
جهان گفت: امیدوارم همان اتفاقی 
که به نفع کشتی است، در انتخابات 
رخ دهد و دو تیم آزاد و فرنگی ما در 

جهانی امسال نتیجه خوبی بگیرند.
پرویز هادی در خصوص حضورش در 
جام دانکلوف بلغارستان اظهار داشت: 
من با آمادگی نسبی در این تورنمنت 
مسابقات  سطح  ولی  کردم  شرکت 
خیلی بالا بود. پتریاشویلی به کشتی گیر 
اوکراینی باخت و برای حضور در مبارزه 
سوم پنجمی اصلا وزن کشی نکرد و 

روی سکو هم نرفت. مبارزه هایش را 
دیدم و دوست داشتم با او در دانکلوف 

کشتی بگیرم، اما نشد.
در  را  پتریاشویلی  برنده  که  وی 
فینال شکست داد، تاکید کرد: قبلا 
این اوکراینی را برده بودم ولی این 
بار بهتر از قبل شده بود. او کشتی 
گیر خوب و زورداری است و چند بار 
پتریاشویلی را برده است. حضور در 
تورنمنت ها باعث می شود اشتباهات 
مان را برطرف کرده و با دست پر در 

میدان جهانی شرکت کنیم.

نمی تواند  اینکه  به  اشاره  با  هادی 
در مسابقات رسمی هیچ حریفی را 
دست کم بگیرد، گفت: همه حریفان 
واقعا  نمی توانم  هستند.  خوب 
بردنش  وزن  سنگین  فلان  بگویم 
راحت است، همه با آمادگی خوبی 
ولی  می آیند  رسمی  مسابقات  به 
ترک،  آکگول  طاها  طبیعتا  خب 
کشتی  و  گرجستانی  پتریاشویلی 
گیران آمریکا و اوکراین خوبند. یک 
باید  که حتی  ما هست  بین  مثلی 
از پوست موز هم بترسی چون می 

تواند تو را به زمین بزند. به همین 
دلیل واقعا اسم ها برایم مهم نیستند، 
روی همه به عنوان یک حریف خوب 

حساب می کنم.
هادی درخصوص بازگشتش به اردو 
ادامه داد: بعد از بازگشت از دانکلوف 
تبریز  به  روز  چند  استراحت  برای 
رفتم و از روز گذشته مجددا به خانه 
کشتی آمدم تا تمریناتم را زیر نظر 
باید  کادرفنی تیم ملی دنبال کنم. 
از غلامرضا محمدی و کادرش هم 
تشکر کنم که در جهت آمادگی تیم 

تلاش می کنند.
این کشتی گیر سنگین وزن در مورد 
حضور  نامزدهای  از  نام  ثبت  آغاز 
نیز  کشتی  فدراسیون  انتخابات  در 
ثبت  که  شکر  را  خدا  کرد:  تصریح 
نام شروع شد تا کشتی از بلاتکلیفی 
کارها  که  است  خارج شود. درست 
پیش می رود ولی حضور رئیس در 
هر  و  است  لازم  فدراسیون  رأس 
انجام دهیم  کاری که می خواستیم 
این حرف را می شنیدیم که بگذارید 
اول رئیس فدراسیون مشخص شود. 
نفع  به  که  اتفاقی  همان  امیدوارم 
کشتی است، در انتخابات رخ دهد و 
دو تیم آزاد و فرنگی ما در جهانی 

امسال نتیجه خوبی بگیرد.

کشتی گیر باید از پوست موز هم بترسد!

هادی: امیدوارم اتفاقات انتخابات فدراسیون به نفع کشتی باشد

با  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
بیان اینکه دیگر کاندیداهای ریاست 
فدراسیون کشتی که از بزرگان این 
رشته نیز هستند می توانند نظاره گر 
تمرینات تیم ملی باشند، گفت: هیچ 
درباره  خادم  رضا  امیر  با  صحبتی 

انتخابات نکردیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، غلامرضا 
محمدی درباره آخرین وضعیت تیم 
ملی کشتی آزاد در راه آماده سازی 
جهت حضور در رقابت های قهرمانی 
انجام  را  کارمان  کرد:  اظهار  آسیا، 
می دهیم و طبق برنامه جلو می رویم. 
تا مسابقات جهانی و حتی فراتر از آن 
تا المپیک برنامه هایمان را به صورت 
مکتوب به فدراسیون داده ایم و طبق 
جلو  به سمت  ریزی  برنامه  همین 
حرکت می کنیم. خوشبختانه همه 
کشتی گیران در شرایط بسیار خوب 
تمرین می کنند و انگیزه بالایی نیز 

برای کسب موفقیت دارند.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره 
کاندیدای  خادم  رضا  امیر  حضور 
ریاست فدراسیون کشتی در اردوی 
تیم ملی کشتی آزاد نیز گفت: امیر 
رضا خادم عنوان دار جهان و المپیک 
برای  را  زیادی  افتخارات  و  بوده 
ورزش کشور کسب کرده است، نه 
که  گیری  کشتی  هر  بلکه  او  تنها 
و  باشد  داشته  قرار  جایگاه  این  در 
پیشکسوت کشتی باشد این حق را 
دارد از تمرینات تیم ملی بازدید کند 

و نقطه نظرات خود را اعلام کند.
موظف هستیم  ما  افزود: همه  وی 
به این عزیزان احترام بگذاریم. خانه 
هر  و  است  خودشان  خانه  کشتی 
نظاره  می توانند  بخواهند  که  وقت 
نه  باشند.  ملی  تیم  تمرینات  گر 
تنها خادم بلکه سایر کاندیداها که 
از افتخارآفرین های کشتی هستند 
نیز همگی قابل احترامند و وظیفه 
ماست که حرمت آن ها را نگه داریم.

و  رد  صحبت های  درباره  محمدی 
بدل شده میان او و خادم نیز گفت: 
هیچ  و  کردیم  احوالپرسی  هم  با 
اینگونه  انتخابات و  صحبتی درباره 
بحث ها نیز به میان نیامد. در این 
حاشیه  دهیم  اجازه  نباید  شرایط 

و حواس همه  ملی شود  تیم  وارد 
ما باید به این نکته مهم جمع باشد.

آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
دایی  علی  حضور  درباره  ادامه  در 
کشتی  ملی  تیم  تمرینات  در 
علاوه  من  کرد:  خاطرنشان  آزاد 
از  بسیاری  با  کشتی گیران  بر 
دایی  علی  جمله  از  و  ورزشکاران 
دوستانه ای  و  خوب  بسیار  ارتباط 
به تمرینات ما  او خواستم  از  دارم. 
بیاید و او نیز خیلی راغب بود که 
بار دیگر در جمع کشتی گیران تیم 
علی  از  دارد  جا  شود.  حاضر  ملی 
دایی به عنوان اسطوره ورزش ایران 
بخاطر حضور در جمع کشتی گیران 

صمیمانه قدردانی کنم.

وی تصریح کرد: این قبیل اتفاقات 
نشان می دهد وفاق در ورزش حرف 
قطعاً  همدلی  با  و  می زند  را  اول 
می توانیم به موفقیت های بیشتری 
زیبا  بسیار  دایی  اقدام  برسیم.  نیز 
بود و من نیز به نمایندگی از همه 
کشتی گیران تیم ملی از حضور او 
نیز  گذشته  در  او  کردم.  قدردانی 
زمانی که من سرمربی تیم ملی بودم 
در بین کشتی گیران حاضر شده بود. 
همانطور که خودش اعلام کرد او از 
کشتی  قرص  پا  و  پر  علاقمندان 
بین  در  صحبت هایش  در  و  است 
کشتی گیران گفت که با پیروزی و 
شکست های کشتی خوشحال شده 

و اشک ریخته است.

دایی از علاقمندان پر و پا قرص کشتی است 

غلامرضا محمدی: با خادم هیچ حرفی درباره انتخابات نزدیم
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

5 ورزشی

بازیکنان گل ریحان میثاق نامه
 امضاء کردند

همه اعضای تیم گل ریحان البرز برای موفقیت تیم در ادامه 
رقابت های فوتبال قهرمانی دسته اول باشگاه های کشور میثاق 
نامه امضاء کردند و متعهد شدند در کنار هم برای کسب نتایج 

قابل قبول در هفته های پایانی تلاش مضاعف داشته باشند.
تیم گل ریحان بعد از آمدن مجتبی حسینی روند خوبی را در 
پیش گرفته بود و به منطقه صعود نزدیک می شد اما در چهار 
هفته اخیر نتوانست خوب نتیجه بگیرد. با این حال فاصله تیم 
گل ریحان البرز با تیم دوم جدول ۵ امتیاز است و با توجه به 
هفته های باقی مانده تا پایان بازیها این شانس را دارد برای 

صعود به لیگ برتر و حتی قهرمانی در دسته اول تلاش کند.

زنگ خطر بیخ گوش تیم ملی 
فوتبال ساحلی!

تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با شکست در برابر عمان به عنوان 
تیم دوم از گروه D وارد مرحله یک چهارم نهایی شد و حالا باید 
دراین مرحله با ژاپن بازی کند که بدون شک حریف سرسختی 

برای ایران خواهد بود.
تیم بازنده در این دیدار علاوه بر اینکه شانس قهرمانی در آسیا 
را از دست خواهد داد باید قید حضور در جام جهانی پاراگوئه 
را هم بزند و این یک اتفاق تلخ خواهد بود. هم برای ایران و هم 
برای ژاپن. تیم ملی فوتبال ساحلی ایران قهرمانی جام بین قاره 
ای و سومی جام جهانی را یدک می کشد اما با شکست در برابر 
عمان متوجه شد موفقیت های گذشته هیچ تضمینی برای 

پیروزی در بازی های فعلی نیست.
البته اوکتاویو، سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی پیش از بازی 
ها و در پاسخ به سوال خبرنگار که از او پرسیده بود به طور 
قطع ایران شانس اول قهرمانی دراین مسابقات است! گفت: 
من به همه حریفان احترام می گذارم. صعود به جام جهانی 
رویای همه تیم ها است و نباید فراموش کنیم برخی از تیم ها 
تدارک بهتری نسبت به ما برای حضور در مسابقات قهرمانی 

آسیا داشته اند.
عمان زنگ خطر را برای تیم ملی فوتبال ساحلی ایران به صدا 
درآورد و به اوکتاویو و شاگردانش فهماند به دلیل عملکرد خوب 
در گذشته در این بازی ها تیم از پیش برنده نیستند. البته جای 
خوشحالی است که این شکست در مرحله ای به ایران تحمیل 
شد که نتوانست جای صعود بچه های ایران به مرحله یک 
چهارم نهایی را بگیرد و حتما تیم ملی فوتبال ساحلی در ادامه 

با توان و تلاش بیشتری به میدان خواهد آمد.

پایان حسرت ستاره الجزایری با شادی 
گل رونالدویی

ستاره برتر السد قطر در شبی که کاملا توسط مدافعان 
پرسپولیس تحت فشار قرار داشت، در نهایت موفق شد 

گل برتری تیمش را به ثمر برساند.
السد قطر که آمار خیره  الجزایری  بغداد بونجاح، ستاره 
کننده ای در این فصل از لیگ ستارگان در گلزنی به نام 
خود کرده، اولین گل فصل جدید لیگ قهرمانان را برابر 

پرسپولیس و در شرایط آفساید به نام خود کرد.
بونجاح که طی سه دیدار اخیری که مقابل پرسپولیس 
داشت به نتایج دلخواهی دست نیافته بود و ماحصل آن 
از دست دادن صدرنشینی در مرحله گروهی و ناکامی در 
صعود به فینال این رقابت ها بود، اینبار هم کاملا تحت 
کنترل مدافعان پرسپولیس به نظر می رسد و در دستیابی 
به گل حسرت بزرگی در انتظارش بود اما در ثانیه پایانی 
با سود بردن از اشتباه مرگبار کمک داور توانست شادی 

گلش را به نمایش بگذارد.
بونجاح بعد از ثبت گل پیروزی بخش و تیرخلاص تیمش 
و  پرداخت  گل  شادی  به  اینچنین  پرسپولیس  مقابل 

عضلات خود را به نمایش گذاشت.

خبر

رسانه های قطری از بازی خوب السد 
برابر تیم فوتبال پرسپولیس و درخشش 
بیرانوند نوشتند. البته آنها به ستایش از 
بازی منظم دفاعی سرخ پوشان ایرانی 
و فرصت های زیادی که علیپور از دست 

داد هم پرداختند.
به گزارش »دنیای هوادار«، السد با گلی 
که بغداد بونجاح با ضربه سر در آخرین 
دقیقه وقت های اضافه نیمه دوم به ثمر 
رساند، سه امتیاز حساس دیدار برابر 
تیم فوتبال پرسپولیس را به دست آورد.

بسیار  قطری ها  برای  پیروزی  این 
در  هم  زیادی  بازتاب  و  بود  شیرین 

رسانه های این کشور داشت.

هنرنمایی  با  زیبا  بازی  الرای: 
دروازه بان ها

روزنامه الرای درباره این بازی نوشت: 
السد با گلی که بغداد بونجاح در دقایق 
پایانی به ثمر رساند توانست سه امتیاز 
از  بعد  و  آورد  دست  به  را  حساس 
شکست برابر الاهلی در دیدار نخست 
شانس خود را برای صعود بیشتر کند. 
السد پیروزی ارزشمند و سخت را برابر 
تیم خوب پرسپولیس به دست آورد. 
بازی زیبا و جذاب بود و با وجود این 
که دو تیم فرصت های گلزنی زیادی 
داشتند، نزدیک بود که بازی با تساوی 
بدون گل به پایان برسد که ضربه سر 
بونجاح سه امتیاز ارزشمند را برای السد 
به دنبال داشت. تیم فوتبال پرسپولیس 
در نیمه نخست بهتر بازی کرد اما السد 
در نیمه دوم بازی همیشگی خود را به 
نمایش گذاشت و در نهایت هم به گل 
رسید. در این دیدار دروازه بان های هر 
دو تیم خوب درخشیدند و بازی بسیار 

خوبی را به نمایش گذاشتند.

گل  با  »جبران  الدوحه:  استاد 
جلاد«

روزنامه استاد الدوحه هم نوشت: السد 
پیروزی بسیار سخت را برابر پرسپولیس 
به دست آورد. بغداد بونجاح موفق شد 
که تک گل السد را در آخرین دقیقه 
وارد دروازه  علیرضا بیرانوند - که بسیار 
خوب در این دیدار درخشید - کند. 
در این دیدار السد بازی هجومی را در 
دستور کار خود قرار می داد و دروازه 
پرسپولیس را تهدید می کرد و حریف 
خطرناک تری  حملات  با  هم  ایرانی 

جواب السدی ها را می داد.
علیپور در این دیدار چندین فرصت 
خوب گلزنی را داشت که نتوانست از 
آنها به خوبی استفاده کند. در نیمه 
فرصت های  نتوانست  السد  نخست 
خوبی را خلق کند و پرسپولیس بهتر 
بازی کرد اما در نیمه دوم نفس ها در 
سینه حبس شد. درخشش سنگربان 

پرسپولیس مانع از فروپاشی دروازه 
پایانی  دقایق  در  اما  شد  تیم  این 
گل  و  زد  را  خود  ضربه  بونجاح 
ارزشمندی را به ثمر رساند تا السد 
نخستین پیروزی آسیایی خود را به 

دست آورد.

الوطن: »السد با گل دقایق پایانی 
پرسپولیس را شکست داد«

گلی  با  السد  نوشت:  هم  الوطن 
به  پایانی  دقایق  در  بونجاح  که 
دیدار  این  در  توانست  رساند  ثمر 
حساس پرسپولیس را شکست دهد. 
خوبی  بسیار  بازی  السد  بازیکنان 
دقایق  تا  و  گذاشتند  نمایش  به  را 
ناامید  پیروزی  کسب  از  پایانی 
دیدار  این  در  پرسپولیس  نشدند. 
چشم  و  کرد  آغاز  دفاعی  را  بازی 
به ضد حملات دوخته بود. حملات 
السد به دیوار دفاعی پرسپولیس با 

رهبری سیدجلال مواجه می شد و 
با مثلث  از طرف دیگر پرسپولیس 
بودیمیر  و  علیپور  رسن،  بشار 
ایجاد  خطر  السد  دروازه  روی  هم 

می کرد.
علیرضا بیرانوند در این دیدار درخشید 
و چند بار دروازه تیمش را نجات داد. 
بازی  به  پایانی  پرسپولیس در دقایق 
حفظ  دنبال  به  و  آورد  روی  دفاعی 
که  است  حالی  در  این   بود.  تساوی 
داور  بود.  هجومی  السد  تعویض های 
کره ای یک گل السد را در نیمه نخست 
مردود اعلام کرد. با وجود این که داور 
بیشتر از یک بار می توانست پنالتی به 
از  واکنشی  اما  کرد  اعلام  السد  سود 
خود نشان نمی داد. با این حال السد 
به حملات خود ادامه  داد و تا این که 
توانست در نهایت دروازه پرسپولیس 
را باز کند و سه امتیاز ارزشمند را به 

دست آورد.

دو ماه بعد از جدایی رسمی کارلوس 
ایران  از نیمکت تیم ملی  کی روش 
انتخاب  خصوص  در  گمانه زنی ها 
ادامه  همچنان  مربی  این  جانشین 

دارد. 
به گزارش »دنیای هوادار«، از همان 
روزی که مشخص شد دیگر امکان 
با مرد پرتغالی در فوتبال  همکاری 
ایران وجود ندارد، می شد پیش بینی 
برای  جانشین  انتخاب  پروسه  کرد 
نباشد.  راحتی  این  به  کی روش 
فدراسیون  سران  که  پروسه ای 
وجود  به  شرایط  حسب  بر  فوتبال 
آن  فوق محرمانه  استراتژی  با  آمده 
این  و  دادند  قرار  کار  دستور  در  را 
اجازه  مشابه  موارد  برخلاف  بار 
گزینه ها  پیرامون  شایعات  ندادند 
نقل محافل شود. جدا از توئیت های 
بر  و  برخی مسئولان وزارت ورزش 
زبان آوردن نام های بزرگ که امکان 
حضورشان در ایران بیشتر از یکی، 
دو درصد نبود در هفته های گذشته 
کاندیدای  عنوان  به  نامی  کمتر 

رسید.  گوش  به  ایران  هدایت 
استراتژی  می داد  نشان  که  اتفاقی 
فوتبال  فدراسیون  فوق محرمانه 
برای پیگیری مذاکرات برای انتخاب 
جانشین کی روش جواب مثبت داده 

است.
مهدی تاج، اما در همین مدت گاهی 
بر  داد  انجام  که  مصاحبه هایی  با 
انتخاب  ابهامات در خصوص  میزان 
سرمربی تیم ملی اضافه کرد، گرچه 
نزدیکان به رئیس فدراسیون فوتبال 
همچنان صراحتاً ادعا می کنند، تاج 
قصد دارد در آستانه سال جدید، با 
انتخاب و معرفی سرمربی سرشناس 
عیدی  و  نوروزی  سورپرایز  خارجی 
داشته  فوتبال  اهالی  برای  خوبی 
حیث  چند  از  اتفاق  این  باشد. 
حائزاهمیت  فدراسیون  رئیس  برای 
است که مهم ترین آن به بالا رفتن 
میان  در  فوتبال  اول  متولی  اعتبار 
عدم  خاطر  به  که  باشد  طرفدارانی 
حسابی  ملت ها  جام  در  قهرمانی 
در  که  تاج  بودند.  شده  سرخورده 

انتخاب  پیرامون  روز  دو  یکی،  این 
هر  از  بیش  ملی  تیم  سرمربی 
است  کرده  صحبت  دیگری  زمان 
شد  مدعی  نظر  اظهار  آخرین  در 
پولی  جدید  سرمربی  معرفی  برای 
ندارد،  وجود  فدراسیون  حساب  در 
غیرمنتظره  و  عجیب  نظری  اظهار 
که کسی متوجه دلایل علنی شدن 
نشد!  فدراسیون  رئیس  زبان  از  آن 
اما آخرین شنیده ها از منابع مطلع 
نهایی  جمع بندی  از  فدراسیون  در 
فنی  ویژه  تیم  و  فدراسیون  رئیس 
مورد اعتماد او برای انتخاب سرمربی 

جدید حکایت دارد.
برگزاری  با  می شود  شنیده 
نشست های مختلف و محرمانه بین 
دایره  رئیس،  فنی  مشاوران  و  تاج 
کی روش  جانشینی  کاندیدا های 
بزرگ  نام  سه  به  و  کوچک تر 
مربیانی  است،  شده  ختم  خارجی 
که در حال حاضر یا شاغل هستند 
از سمت مهمی  تازگی  به  اینکه  یا 
که در تیم های بزرگ داشتند، کنار 

رفتند. آنچه محرز است فدراسیون 
نامی  اجازه علنی شدن  ندارد  قصد 
بدهد، چون  را  گزینه هایش  بین  از 
اعتقاد دارد این اتفاق عواقب خوبی 
مالی  مسائل  راه  در  آن ها  برای 
نخواهد  قرارداد  همین طورعقد 
تلاش  در  بین  این  در  اما  داشت، 
لازم  منابع  جمع آوری  با  تا  است 
کی روش  جانشین  انتخاب  پروسه 
 ٩۷ سال  روز های  واپسین  در  را 
بسته و سال جدید را با برنامه های 
 ٩8 مدل  با  ملی  تیم  آماده سازی 
با  که  نکته ای  تنها  بزند.  استارت 
سه  خصوص  در  می توان  قاطعیت 
گزینه نهایی فدراسیون به آن اشاره 
و  اروپایی  نفر  سه  هر  اینکه  کرد 
دو سال  یکی،  در  درخشانی  سابقه 
گذاشتند،  جا  به  خود  از  گذشته 
مردانی که شرایط مالی و دستمزدی 
آن ها با وجود اعتباری که در سطح 
اول فوتبال ملی جهان دارند بسیار 
پایین تر از رقم کی روش و همخوان با 
قدرت مالی فدراسیون فوتبال است.

گزارش ویژه ؛ 

استراتژی فوق محرمانه انتخاب مربی تیم ملی

بازتاب پیروزی السد در رسانه های قطر

ضربه سر حیات بخش!
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ماشینم را فروختم تا بلکه بتوانم دستم را که 
در اثر جراحی غلط در داخل کشور استخوان 
اضافه آورده، خارج از کشور عمل کنم اما 
زورم نرسید هزینه های سفر و معالجه را 

بپردازم.
بهتر است بگویم تقریبا همه ما را  فراموش 
کرده اند و چون احساس می کنند  آخر 
کارم  به  کاری  هست  ام  قهرمانی  دوران 

ندارند.
این حرف ها را کسی می زند که نقره و 
برنز مسابقات جهانی را در ویترین افتخارات 
خود جاید داده و بارها از قله قهرمانی آسیا 
اسماعیل  حکایت  است.براستی  رفته  بالا 
پور و اسماعیل پور ها قصه عجیبی است. 
برای  شماری  بی  افتخارات  که  قهرمانانی 
کشورمان به ارمغان آورده اما انگاه که باید 
قیمت  به  حتی  گیرند  قرار  حمایت  مورد 

جانشان کسی از آنها حمایت نمی کند.
دارنده دو مدال ارزشمند جهان که این روزها 
عکس های نگران کننده دست متورم وی 
در صفحات مجازی دل بسیاری از بینندگان 

را به درد آورده در رابطه با مشکلی آسیب 
قبلا  که  جراحی  گفت:  می  خود  دیدگی 
دادم  انجام  دستم  مچ  شکستگی  جهت 
موفقیت آمیز نبود به طوری که دستم متورم 
و  استخوان اضافه آورده، همین امر باعث 
شده تاندون دستم درگیر و امکان اینکه مچ 
دستم را بگردانم وجود ندارد در نتیجه تقریبا 

یک دستم از کار افتاده است.
وی افزود: چون دفعه قبل در داخل کشور 
عمل کردم و موفقیت آمیز نبود، راه چاره را 
در این دیدم که به آلمان سفر کنم؛ هرچه 
داشتم جمع و جور کردم، حتی ماشینم 
دست  به  را  خود  سلامت  تا  فروختم  را 
آوردم به همین منظور راهی آلمان شدم 
اما متاسفانه بر خلاف برآورد قبلی که قرار 
بود با 8-۷ هزار یورو هزینه جراحی انجام 
شود اینبار به من گفتند باید ۱۵ - ۱۶ هزار 
یورو بپردازم، چون تامین این مبلغ برای 
من مقدور نبود در نتیجه بدون انجام عمل 

به کشور بازگشتم.
آیا هیچ  این پرسش که  وی در پاسخ به 
ارگانی اعم از وزارت ورزش، کمیته المپیک، 
فدراسیون و صندوق حمایت کمکی به شما 
نکرد، اظهار داشت: هیچ یک از این ارگان 
ها کمکی نکردند. از جمله صندوق حمایت 
از قهرمانان که باید در این زمینه پیشگام 
البته من هم توقع  باشد توجهی نداشت. 
زیادی ندارم و اصولا چشم امیدی به آنها 

نیست، بنابراین سعی می کنم خودم پی 
گیر درمان باشم.

کم لطفی به اسماعیل پورها ادامه دارد
اینکه قهرمان بازی های آسیایی تاکید می 
کند دوران قهرمانی ما رو به اتمام است و 
توقع زیادی هم ندارم به این مفهوم است 
که قهرمان داستان ما انگیزه خود را از دست 
داده این در حالی است که اسماعیلدر هر 
حال تلاش می کنم اگر میسر شد در داخل 
جراحی کنم وگرنه چاره ای ندارم جز اینکه 

با تهیه پول بیشتر راهی آلمان شوم تا پیش 
به  دستم  برای  دیگری  مشکلات  آنکه  از 
وجود آید مداوا کنم.حکایت کم لطفی به 
اسماعیل پور منحصر به مسعود نیست چرا 
که پدر وی حاج محمود اسماعیل پور نیز 
مدت هاست به نوعی بایکوت شده، این مربی 
سازنده و توانمند نه تنها در استان خود بلکه  
فعلا در نظر مسند نشینانان فدراسیون فعلا 
جایگاه واقعی خود را ندارد. این مربی توانمند 
که قهرمانان بزرگی نزد وی تمرین کرده و 
تا سکوهای جهان و المپیک پیش تاخته 

قراردارد.   لطفی  مورد کم  اند سال هاست 
او بارها از اینکه فرصت فعالیت آزادانه توام 
با حمایت را ندارد و مسئولین زحماتش را 
قدر نمی داننند گله کرده اما هیچگاه پاسخ 
در خوری دریافته نکرده است. به این ترتیب 
پدر و پسر قهرمان و مربی قهرمانان همچنان 
مغضوب و مغموم مانده اند. تا چه زمانی باید  
آنان این شرایط تحمل کنند، روشن نیست. 
شاید پس از برگزاری انتخابات فدراسیون و 
تغییراتی که در افراد و تفکرات حاکم بر آنها 

ایجادشود باید صبر کرد.

محمد حیرانی- تیم استقلال در دومین 
بازی خود در لیگ قهرمانان آسیا برابر 
العین تن به تساوی یک - یک داد تا 
امیدهایش برای صعود از دور گروهی این 

رقابتها کمرنگ شود. 
بخته  در دوحه  را  اول  بازی  که  آبی ها 
بودند، سه شنبه شب باید در ورزشگاه 
هوادارشان  هزاران  حضور  در  و  آزادی 
وضعیت  تا  می دادند  را شکست  العین 
بهتری در جدول رده بندی گروه سوم 

بدست آورند. 
به خصوص که استقلال باید هر دو بازی 
خود را الهلال در حاشیه جنوبی خلیج 
فارس انجام دهد؛ طبق توافق باشگاه ها 
و به دلیل قطع روابط دیپلماتیک ایران و 
عربستان بازی رفت استقلال با الهلال در 
دوحه و بازی برگشت در ابوظبی برگزار 

خواهد شد!(
دو  در  تنها  استقلال  ترتیب  این  به 
مسابقه در تهران میزبان خواهد بود. اما 
اندک هم  فرصت  از همین  آبی پوشان 
بهره لازم را نبردند و در خانه مقابل العین 

متوقف شدند. 
العین تا اینجای کار ثابت کرده که هیچ 
نشانی از تیم العین سال های پیش ندارد 
و شاید ضعیف ترین تیم گروه سوم است. 
آنها در روز اول بازیها هم در خانه با یک 

گل از الهلال شکست خورده بودند ولی 
العین  تیم  پس  از  تهران  در  استقلال 

برنیامد. 
جدای از دلایل فنی ناکامی استقلال در 
برابر العین امارات، یک نکته این روزها 
در بازی استقلال خیلی به چشم می آید؛ 

خودخواهی!
به ویژه آنجا که بازیکن ها سعی می کنند 
را  آخر  ضربه  شده  که  شکل  هر  به 
تا جایی در دل هوادار  بزنند  خودشان 

بدست بیاورند!
فرشید اسماعیلی دربرابر العین بارها این 
خصلت نوظهور در استقلال را نمایان کرد. 
او سعی داشت هرطور شده نامش را در 

فهرست گلزنان استقلال برابر العین ثبت 
کند اما موفق نشد! اسماعیلی در چند 
مورد با اینکه می توانست همبازیانش را 
صاحب موقعیت بهتری کند، توپ را به 

آنها نسپرد و موقعیت ها به هدر رفت. 
با  برخورد  در  ویژه  به  این خودخواهی 
بروز  بیشتر  بازیکنان خارجی استقلال 
ندادن ها  پاس  این  مطمئنا  می کند. 
به  اما  ندارد  و...  نژادی  تبعیض  جنبه 
نظر می رسد توجه هواداران استقلال به 
پاتوسی، منشا و ایسما - که هر روز بهتر 
از قبل بازی می کند - خیلی به مذاق 

بعضی بازیکن ها خوش نمی آید. 
روزی استقلال از نداشتن ستاره تاثیرگذار 

رنج می برد و حالا انگار آبی های پایتخت 
ستارگان«  »جنگ  دوره ی  وارد  دارند 

می شوند!
دیدار  دوم  نیمه  مدعا  این  اثبات  برای 
مرور  را  سلیمان  مسجد  نفت  استقلال 
کنید؛ علی کریمی هافبک دفاعی استقلال 
در نیمه اول گلش را زده بود اما در نیمه 
دوم وقتی که یک خطای دوضرب پشت 
محوطه جریمه ی نفت شکل گرفت، به 
پاتوسی اجازه نداد ضربه کاشته را بزند! در 
حالی که پاتوسی قبلا در ضربات شروع 

مجدد خود را ثابت کرده بود. 
در آن مسابقه مرتضی تبریزی از وقتی 
به میدان آمد بارها ایسما را در موقعیت 
بهتر دید، اما حاضر نشد پاس نهایی را 
به همبازی اش بدهد. در مقابل ایسما هم 
یکی، دو بار از ارسال توپ برای تبریزی 

سرباز زد.
به نظر می رسد اگر مربیان استقلال از 
همین حالا برای پیشگیری از این اتفاقات 
ورود نکنند، این زمینه وجود دارد که 
بازیکنان این تیم در بازیهای آینده به فکر 

یارگیری و برای خودشان باشند. 
یعنی پاتوسی فقط به منشا و ایسما پاس 
بدهد و تبریزی و فرشید اسماعیلی و ... 
اتفاقی  کنند.  بازی  برای خودشان  هم 

قطعا به سود استقلال نخواهد بود.

مسعود  اسماعیل پور:

اگر دستم را جراحی نکنم 
ناقص می شود

محمدرضا کاظمی

»خودخواهی« مشکل جدید استقلال آگهی فقدان سند مالکیت

شماره  وکالتنامه  برابر  حکیم  سارا  خانم 
از طرف خانم  ۲۰٩3۱٩ مورخ ۱3٩۷/8/۱۲  
اشرف ارژنگی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت 
به  مسکونی  آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ 
مساحت٩۶،۲۷متر مربع قطعه ۲ تفکیکی واقع 
در طبقه ۱ سمت شمال شرقی به شماره ۶3۵۴ 
فرعی از ۱۷۱ اصلی مفروز از پلاک ۱۴ فرعی از 
اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج 
ثبت ٩۴۵۱  مورد  چاپی ۵۱۰۷۶۵  شماره  به 
الیه  مشار  نام  به  املاک  صفحه ۷8 جلد ۶8 
صادر و تسلیم گردیده است و برابر سند رهنی 
 3۲ ۱3٩۲/۱/3۰دفتر  مورخ   ٩۲۴۲۰ شماره 
قرار  ایران  نفت  ملی  شرکت  رهن  در  کرج 
گرفته است ، مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به 
استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد 
خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی 
واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند 
ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات 

به متقاضی تسلیم خواهد شد...       
97/757056/ف

صالحیان بهروز -کفیل اداره ثبت ناحیه 3 کرج
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موضوع  به  ورود  اولین  در  ورزش  وزارت 
این  انجام  از  را  آنها  ورزشکاران،  خالکوبی 
عمل منع و تاکید کرد که ملی  پوشان به 
هنگام حضور در میادین باید خالکوبی خود 

را بپوشانند.
به گزارش »دنیای هوادار«، از جمله بارزترین 
ورزشکاران،  بسیاری  میان  اشتراکات  وجه 
همان  یا  »خالکوبی«  انجام  به  آنها  اقدام 
»تتوی نقش و نگار« است؛ پدیده ای جهانگیر 
که سوغات دنیای مدرن به خصوص برای 
کشورهای جهان سوم به حساب می آید و 
سال هاست که در ورزش ایران هم جا افتاده 

است.
خالکوبی در فرهنگ و ملل مختلف پیشینه 
دارد اما در گذشته های دور بیشتر نشانه ای 
برای شناسایی یاغی ها و سرکش ها بود. در 
کل نگاه مثبتی به این پدیده وجود نداشت 
و به همین دلیل افراد طرح یا نوشته مورد 
تتو  بدن  از  قسمتی  روی  را  خود  علاقه 
اما  امروزه  نمی شد.  دیده  که  می کردند 
خالکوبی درست در بخش هایی از بدن ایجاد 
می شود که کاملاً در معرض دید باشد به 
خصوص برای ورزشکاران که اتفاقاً بیشتر از 
هر کسی در تیررس جامعه و مخاطب شأن 

قرار دارند.
به همین دلیل خالکوبی ورزشکاران بعضاً سر 
و صدای زیادی را هم به راه انداخته است؛ 
مثل احضار سه سال پیش سردار آزمون و 
فدراسیون  اخلاق  به کمیته  دژاگه  اشکان 
فوتبال که در رسانه های خارجی هم بازتاب 
زیادی داشت. آن زمان سردار آزمون روی 
ساعد دست چپ خود و به انگلیسی جمله 
را  هستم«  که  آنچه  برای  بدار  »دوستم 
خالکوبی کرده بود. دژاگه هم تتویِ اشکال 
و عبارات مختلف را روی دست خود داشت. 
به همین دلیل فدراسیون فوتبال به این دو 
بازیکن تذکر داده بود که خالکوبی خود را 

بپوشانند.
در کل اینکه بسیاری از ورزشکاران به خاطر 
اقدام به خالکوبی خبرساز شدند. شاید تصویر 
خالکوبی شده »مارمولک« روی پای علیرضا 
این  واحدی و سر و صدایی که  نیکبخت 
موضوع به راه انداخت را همه به یاد داشته 
باشند؛ البته این بازیکن با فشار سازمان لیگ 
مجبور به پاک کردن یا به نوعی پوشاندن 
طرح خالکوبی خود شد اما به جز وی طی 
زیادی  فوتبالیست های  گذشته  سال های 
با خالکوبی در میادین رسمی و غیررسمی 

دیده شدند.
به جز فوتبال، گرایش ورزشکاران به نقش و 
نگار زدن تتو روی بدن در بسیاری دیگر از 

رشته ها هم دیده شده و از جمله بسکتبال؛ 
به جز حامد حدادی که از سال ها پیش روی 
دست خود طرحِ تتو دارد، بسکتبالیست های 
دیگر هم به انجام این اقدام روی آورده اند. 
حتی بازیکنان دورگه ای مانند مایک رستم 
پور که اخیراً در ترکیب تیم ملی قرار گرفته 
هیچ  در  اما  دارند  را  ویژگی  این  هم  اند 
مقطعی مسئولان با وجود نفی کردن، ورود 

جدی به موضوع نداشتند.
آبادی  علی  محمد  مقطع  یک  در  البته 
رئیس وقت سازمان تربیت بدنی در واکنش 
ورزشکاران  میان  در  خالکوبی  شیوع  به 
کشورمان گفت که »با برنامه های فرهنگی 
از  پیش  می شود«.  برطرف  مشکل  این 
المپیک پکن هم محمود صیدانلو مدیرکل 
دفتر امور فرهنگی سازمان تربیت بدنیِ وقت 
در گفتگو با خبرنگار مهر ضمن منع کردن 
ورزشکاران از گفتگو با رسانه های بیگانه در 
جریان این رویداد، تاکید کرد که آنها باید در 
صورت داشتن خالکوبی آن را هنگام حضور 

در زمین مسابقه بپوشانند.
با این اوصاف طی سال های گذشته گرایش 
ورزشکاران به خالکوبی نه تنها کم نشده بلکه 
بیشتر هم شده و در کل آنها هیچ ابایی هم 
از این کار نداشته اند. به همین دلیل وزارت 
ورزش برای اولین بار طی هشت سالی که 
از تأسیس آن می گذرد، به این پرونده ورود 
ورزش،  وزیر  معاون  گفته  به  است.  کرده 
ورزشکاران باید از خالکوبی اجتناب کنند یا 
حداقل هنگام حضور در میادین ملی آن را 
بپوشانند. این وزارتخانه البته ممنوعیتی برای 

این اقدام ایجاد نکرده است.

قانونی برای ممنوعیت خالکوبی نیست 
اما...

عبدالحمید احمدی معاون فرهنگی وزارت 
با  رابطه  در  قانونی  اینکه  بیان  با  ورزش 
خالکوبی و ممنوعیت انجام آن وجود ندارد، 
این  در  که  و ضابطه ای  قانون  گفت: هیچ 
زمینه مدون شده و شمولیت داشته باشد، 
مورد  چهره های  و  افراد  سایر  برای  حتی 
هم  محدودیت  و  منع  ندارد.  وجود  توجه 
باید مبتنی بر ضابطه ای باشد که بتوان به 

آن استناد کرد.

بی توجهی ها ادامه نداشته باشد
جوانان  و  ورزش  وزارت  فرهنگی  معاون 
با بیان اینکه به همین دلیل تاکنون منع 
کردن ورزشکاران از نقش انداختن بر روی 
بدنشان به شکل توصیه ای بوده است، یادآور 
شد: وزارت ورزش و جوانان سابقه ای برای 

حکم دادن در برخورد با اقدام ورزشکاران به 
خالکوبی ندارد و حداقل من از آن بی اطلاعم 
اما این دلیلی بر ادامه بی توجهی به این 
معضل و تکرار حضور ورزشکاران در میادین 

رسمی با خالکوبی نیست.

تاکید به رؤسای فدراسیون ها برای برخورد
هستند  ملزم  فدراسیون ها  »رؤسای 
خالکوبی  نسبت  را  لازم  حساسیت 
آن  از  و  باشند  داشته  شأن  ورزشکاران 
نکنند«،  تحت هیچ شرایطی چشم پوشی 
وی ضمن بیان این جمله ادامه داد: نباید 
ورزشکاران  اقدام  که  شود  برخورد  طوری 
به تتو روی بدن به یک فرهنگ رایج تبدیل 
شود. خالکوبی در فرهنگ ایران نیست. این 
یک امر کاملاً تقلیدی و وارداتی است که 
متأسفانه توسط برخی ورزشکاران که بعضاً 
می شود؛  انجام  هستند،  چهره ها  جزو  هم 
بنابراین رؤسای فدراسیون ها حداقل باید در 
سطوح ملی با حساسیت بیشتری نسبت به 

آن برخورد داشته باشند.

ورزشکاران یا خالکوبی نکنند یا آن را 
بپوشانند

کرد: حساسیت  تاکید  ورزش  وزیر  معاون 
در  آن  از  منع شدن  و  خالکوبی  مورد  در 
مورد ورزشکارانی که نماینده فدراسیون در 
میادین رسمی هستند و در ترکیب تیم های 
ملی قرار می گیرند باید خیلی بیشتر و جدی 

دنبال شود. این دسته در ورزشکاران نباید 
خالکوبی کنند یا اگر خالکوبی دارند، باید 
میادین  در  به هنگام حضور  مجاب شوند 

ملی، طرح خالکوبی خود را بپوشانند.

به  ورزشکاران  پایبندی  بر  تاکید 
چارچوب های اخلاقی

وی خاطرنشان کرد: کمیته ملی المپیک 
گذشته  همچون  باید  هم  پارالمپیک  و 
موضوع  این  به  نسبت  را  لازم  حساسیت 
داشته باشند. تأکید ویژه بر این است که به 
هیچ عنوان خالکوبی و اقدام به تتو روی بدن 
به عنوان یک نماد ملی توسط ورزشکاران 
تبلیغ نشود. در سطح ملی بازیکنان مُعرف 
فرهنگ ملی و شخصیت مردم ایران هستند، 
بنابراین ملزم هستند چنین چارچوب هایی 
باید  هر شرایطی  در  آنها  کنند.  رعایت  را 
را در نظر داشته  این موضوع  به  پایبندی 

باشند.

دو دستگی فدراسیون ها در برخورد با 
این موضوع

احمدی با بیان اینکه برخی فدراسیون ها 
پیش از این هم این موضوع را جدی گرفته 
و رعایت کرده اند و این گونه پایبندی به آن 
را نشان داده اند اما برخی هم بی توجه به 
آن عمل کرده اند، گفتگو با خبرنگار مهر را 
ادامه داد و گفت: موضوع خالکوبی را در 
دو، سه فدراسیون خیلی زیاد می بینیم اما 

در سایر فدراسیون ها به چشم نمی آید. چرا 
که در این فدراسیون ها حساسیت و تقید 
لازم وجود داشته است و در صورت مواجه 
شدن با مسئله ای، از آن چشم پوشی نشده 

است.

تاکید بر پاسخگویی رؤسای فدراسیون ها
جزو  فدراسیون ها  حداقل  همین 
فدراسیون های پرطرفدار و تأثیرگذار هستند 
مانند فوتبال و بسکتبال«، وی در واکنش به 
این موضوع به تأثیرگذاری چگونگی مدیریت 
بر رعایت مسائل فرهنگی و از جمله امتناع از 
خالکوبی توسط ورزشکاران تاکید و تصریح 
که  باشگاه هایی  و  فدراسیون ها  در  کرد: 
مدیران به لحاظ فرهنگی، ارزشی، اعتقادی 
و اخلاقی مقید و پایبند بوده اند، ما کمترین 

حاشیه و مشکل را داشته ایم.
عبدالحمید احمدی در پایان گفت: اینکه 
خالکوبی  مانند  مسائلی  به  ورزش  وزارت 
ورزشکاران ورود داشته و مداخله و برخورد 
کند، به جای خود مهم است اما این موضوع 
نفی کننده مسئولیت فدراسیون ها و رؤسای 
شأن نیست. فدراسیون ها نهادهای حقوقی 
این  منافع  از  نمی توان  هستند.  مستقل 
موقعیت برخوردار بود اما پاسخگوی وجوه 
اینکه  کما  نبود.  آن  مشکلات  و  منفی 
اساسنامه فدراسیون ها هم رؤسای آنها را به 
پاسخگویی به صفر تا صد مسائلشان مکلف 

کرده است.

بازگشایی پرونده»خالکوب«ها در وزارت ورزش

برخورد با ورزشکاران متخلف

ابراز  با  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
دیدار  در  شاگردانش  عملکرد  از  رضایت 
برابر العین گفت: با نمایشی که برابر العین 
داشتیم هیچ ترسی از دیدار برابر الهلال و 

الدحیل ندارم.
وینفرد شفر گفت: ابتدا به فرشید باقری 
تبریک می گوی که بهترین بازیکن میدان 
شد. باید سه امتیاز را کسب می کردیم اما 

یک لحظه تمرکزمان را از دست دادیم.
ادامه  در  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
در  که  هوادارانمان  از  کرد:  خاطرنشان 
این بازی سنگ تمام گذاشتند تشکر ویژه 
می کنم. نیمه دوم بازی ای را انجام دادیم 
که در طول دوران حضورم در استقلال از 

این تیم ندیده بودم. خیلی خوب بودیم.
خوب  خیلی  اول  نیمه  در  افزود:  شفر 

همه  توانستیم  دوم  نیمه  در  اما  نبودیم 
کار کنیم. با این سبک بازی هیچ ترسی 
از بازی با الهلال و یا بازی برگشت با العین 

و الدحیل ندارم.
سرمربی آبی پوشان پایتخت در پاسخ به 
سوال خبرنگاری که چرا تیمش در نیمه 
اول به خوبی بازی نکرد تصریح کرد: زمانی 
که تیم حریف به خوبی فشار می آورد نباید 
پاس های کوتاه بدهیم. به همین خاطر در 
نیمه اول تحت فشار بودیم. در نیمه دوم 
منشا و ایسما و اسماعیلی بیشتر حرکت 
و  می رسید  پاس  خوب  آنها  به  کردند. 

موقعیت های گل ایجاد کردند.
شفر ادامه داد: اگر خودم مربی تیمم نبودم 
و تنها تماشاگر بودم می گفتم عجب بازی 
اشتباه هم  بود. روی یک  العاده ای  فوق 
این  نداشتیم.  تمرکز  که  خوردیم  گل 
فوتبال است و پلی استیشن نیست. مهم 
این است که بازیکنان حرف هایمان را در 
زمین مسابقه گوش دادند. باشگاه باید بابت 

داشتن چنین تیمی خوشحال باشد.
موفقیت  عدم  به  راجع  ادامه  در  شفر 
امر گلزنی تصریح  تیم در  این  مهاجمان 
کرد: در اینکه شما می گوئید ما همه کار 

کردیم باید بگوییم خوب است. در بازی با 
الدحیل می توانستیم بهتر از اینها شویم. در 
همان بازی منشا و فرشید باقری موقعیت 
داشتند اما گل نشد. امروز هم خیلی خوب 

بودیم. از فردا باید ریکاوری کنیم.
و  غفوری  وریا  شرایط  کرد:  تاکید  وی 
مهم  نکته  کنیم.  بررسی  باید  را  ایسما 
تیم  نشینان  نیمکت  باید  که  است  این 
همیشه حواسشان باشد که همچون میلاد 
زکی پور بیایند و عالی کار کنند. ما باید 
خودمان را برای بازی که چهار روز دیگر 

داریم آماده کنیم.

وینفرد شفر:

هیچ ترسی از جدال با الهلال نداریم
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ماه پیش در مادرید اتلتیکو تیم کاملا برتر 
خطری  هیچ  که  یوونتوسی  و  بود  زمین 
روی دروازه شان ایجاد نکرد را با نتیجه ۲-۰ 
یوونتوس  تورین  در  دیشب  داد.  شکست 
اتلتیکویی که  و  بود  برتر زمین  تیم کاملا 
هیچ خطری روی دروازه شان ایجاد نکرد را 
با نتیجه ۰-3 شکست داد تا راهی دور یک 

چهارم نهایی چمپیونز لیگ شود.
جدال یووه و اتلتی نمونه ای کلاسیک از یک 
بازی رفت و برگشتیِ اروپایی بود و یک بار 
بازی کردن  از خانه  داد خارج  نشان  دیگر 
در این مرحله چقدر می تواند دشوار باشد. 
دلیل برتری نهایی یوونتوس استفاده بهتر از 
فرصت هایی بود که در خانه صاحبش شدند، 
و البته داشتن متخصص اول چمپیونز لیگ، 

کریستیانو رونالدو.
انگار از همان ابتدا مشخص بود اگر قرار باشد 
یوونتوس با بازگشتی بزرگ صعود کند، این 
رونالدو خواهد بود که قلب اتلتی را خواهد 
شکست، تیمی که همیشه از این ابرستاره 
پرتغالی ضربه خورده. فقط در نظر بگیرید 
که چهار هت تریک آخری که اتلتی متحمل 
رونالدو  بوده.  رونالدو  دست  به  همه  شده 
در این شب هم با دو ضربه سر کلاسیک 
یوونتوسی در این فصل، و یک ضربه پنالتی 
هشتمین هت تریکش در این تورنمنت را به 
ثبت رساند و بیانکونری را به جمع هشت تیم 

پایانی رساند. تنها بازیکنی که به اندازه شماره 
هفت سابق منچستر یونایتد و رئال مادرید در 
چمپیونز لیگ هت تریک کرده لیونل مسی 
است. در آماری دیگر اما رونالدو ۶3 گل در 
بازی های حذفی این تورنمنت زده، عددی 

که برای مسی تنها ۴۰ است.
نقشی  هم  الگری  مکس  رونالدو،  از  جدا 
کلیدی در این پیروزی بزرگ داشت. الگری 
برابر تیمی که فوتبالی به شدت دفاعی و 
کسالت بار بازی می کرد، شجاعت خودش را 
نشان داد. دیگو سیمئونه تیمش را عملا با 
بود،  به زمین فرستاده  سیستم ۴-۴-۲-۰ 
چون آلوارو موراتا و آنتوان گریزمن فاصله 
زیادی با دروازه یوونتوس داشتند. در نقطه 
 ۴-3-3 سیستم  با  را  بازی  میزبان  مقابل 
شروع کرد، اما در همان دقیقه دوم بود که 
امره جان به ژوائو کانسلو اشاره کرد تا به خط 
حمله اضافه شود، در حالیکه خودش نقش 
مدافع مرکزی سوم را به عهده گرفت. بدین 
به 3-۴-3  ترتیب سیستم یوونتوس عملا 

تغییر شکل داد.
از  الگری  شاگردان  اصلی  هدف  و  رویکرد 
ارسال  بود:  مشخص  بازی  ابتدای  همان 
توپ های بلند به تیر دو برای رونالدو. گل اول 
را فدریکو برناردسکی از این راه برای رونالدو 
ساخت و گل دوم را کانسلو. اصلا عجیب نبود 
که سانتیاگو آریاس ریزنقش توان مقابله با 

رونالدو روی هوا را نداشته باشد، بازیکنی که 
در بازی رفت اصلا در زمین حضور نداشت 
و برای بازی برگشت فقط مصدومیت های 
اتلتی بود که سیمئونه را مجبور به استفاده 

از او کرد.
به  اتکا  با  بازی،  داور  ساعت  اینکه  از  بعد 
رونالدو  دوم  گل  دروازه،  خط  تکنولوژی 
را قبول کرد، صحنه ای که در ابتدا به نظر 
می رسید با مهاری معجزه آسا از سوی یان 
با  می توانست  الگری  شده،  همراه  اوبلاک 
عقب  را  تیمش  محافظه کارانه  رویکردی 
بکشد تا از خوردن گل خانگی که شرایط 
را دوباره برایشان دشوار می کرد جلوگیری 
به  را  پائولو دیبالا  الگری  اما  کند. برعکس 
جای لئوناردو اسپیناتزولا، مدافع چپی که 
شب بسیار خوبی را هم پشت سر گذاشته 
بود، به زمین فرستاد و تیمش را تهاجمی 
کرد. الگری حتی مویزی کین جوان را هم 
به زمین فرستاد، پدیده جوانی که نزدیک بود 

گل سوم را خودش بزند.
این  قطعا  اروپایی،  بزرگ  یک شب  در  اما 
اول قصه می شود.  قهرمان  که  رونالدوست 
یک  برناردسکی  روی  کورئا  آخل  خطای 
آورد  همراه  به  بیانکونری  برای  را  پنالتی 
با ثبت ۵۲امُین هت تریک تمام  تا رونالدو 
دوران فوتبالش تیمش را به درو بعد بفرستد: 
»یوونتوس به همین خاطر من را به خدمت 

گرفته، برای شب هایی جادویی مثل امشب«.
یوونتوس هفت بار پشت سر هم فاتح سری آ 
شده و بدون رونالدو هم می توانست این فصل 
هشتمین قهرمانی پیاپی اش را جشن بگیرد. 
سرمایه گذاری گزاف روی رونالدو فقط و فقط 
برای شکستن  بود،  اروپا  قهرمانی در  برای 
طلسم بیش از دو دهه ای و تکرار نشدن دو 
شکست در فینال های اخیرشان. از این منظر 
پیش از بازی دیشب فشار زیادی روی رونالدو 
بود که نقشی که باید را بازی کند و این دقیقا 

کاری بود که رونالدو کرد.

کلارنس  تنها  لیگ  چمپیونز  تاریخ  در 
تیم  با سه  موفق شده  که  است  سیدورف 
این  رونالدو  فتح کند.  را  این جام  مختلف 
به مدعیانی که حالا حذف  با توجه  فصل 
شیرینی  طعم  چشیدن  فرصت  شده اند، 
این قهرمانی را با یوونتوس هم پیدا کرده، 
جایگاهی که پیش از این با منچستر یونایتد و 
رئال مادرید به آن رسیده بود. شاید بازیکنان 
دیگری باشند که بسیار بیشتر از رونالدو لیگ 
برده اند، اما چمپیونز لیگ به واقع تورنمنت 

اوست.

چمپیونز لیگ:  تورنمنتی متعلق به رونالدو

رونالدو: یوونتوس به خاطر ایجاد چنین شب های جادویی مرا جذب کرد
رونالدو گفت: باید یک شب خاص برای ما می شد که این اتفاق نیز افتاد.  نه به خاطر 

گلزنی من بلکه به خاطر تیم و انگیزه بالایش برای رسیدن به برد باید شبی خاص برای 
ما می شد. این تفکری است که ما در لیگ قهرمانان اروپا به آن نیاز داریم و ما در 

مسیر درستی قرار داریم.

گواردیولا:با مربی شالکه همدردی می کنم
پپ گواردیولا عنوان کرد:خوشحالم که چنین بردی کسب کردیم.اما  با دومنیکو 

تدسکو، سرمربی شالکه و شرایط سختی که دارد،همدردی می کنم.چنین وضعیتی 
برای هر مربی ناخوشایند است. فکر می کنم در نیمه دوم به حد باورنکردنی خیلی 

خوب بودیم و با سرعت بخشیدن به بازی، به گل های متعددی رسیدیم.

گزینه اول رئیس رئال مادرید »زیدان« نبود!
فلورنتینو پرس، رئیس باشگاه رئال مادرید، می دانست سانتیاگو سولاری نمی تواند در 

سمت مربی گری این تیم بماند و دوست داشت ژوزه مورینیو بازگردد. همه می دانند او 
سرمربی اهل پرتغال را دوست دارد. همیشه از او حمایت کرده و معتقد است مورینیو 

تنها کسی بوده که می توانسته مقابل بارسای پپ مقاومت کند.

اولویت باید تیم امید باشد
محمدی درباره میزان حمایت فدراسیون فوتبال از تیم امید افزود: در این زمینه 

اشکالاتی وجود داشته است اما الان باید تمرکز لازم را تنها روی بازی های دور مقدماتی 
گذاشت. به نظرم تیم امید مشکلی برای صعود از این گروه که بازی هایش فروردین ماه 

در تهران برگزار می شود نخواهد داشت.

پیام بوفون بعد از پیروزی یووه
جان لوئیجی بوفون، سنگربان سابق یوونتوس بعد از این پیروزی ارزشمند برای هم 

تیمی های سابق خود پیام تبریک نوشت.این سنگربان ایتالیایی پاری سن ژرمن نوشت: 
این پیروزی را به همه یوونتوسی ها تبریک می گویم. بازگشت غیرطبیعی و استثنایی 

بود. زیبا بود آقای آلگری.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

AFC شکست دوباره پروژه سعودی- اماراتی برای ریاست
حمد خلفان الرمیثی، رئیس پلیس سابق ابوظبی که یکی از 3 نامزد انتخابات فوتبال 

آسیا بود سفرهای کاندیداتوری اش را آغاز کرده بود. الرمیثی در سفرهایش به کشورهای 
شرق آسیا رفته بود ولی به نظر می رسد اقبال کم شرق آسیا باعث شد که پروژه 

سعودی-اماراتی برای ریاست AFC در آستانه شکست دوباره است.

عالیشاه: پرسپولیس مقابل السد بدشانس بود
امید عالیشاه در خصوص شکست تیم فوتبال پرسپولیس مقابل السد قطر، گفت: 

شب گذشته همه بازی را دیدند و متوجه شدند که بازیکنان پرسپولیس چقدر 
زحمت کشیدند اما متأسفانه توپ های ما گل نشد اما این  فوتبال است و یک روز 

شانس با شما یار نیست و هر چه می زنید به در بسته می خورد.

جریمه 600 دلاری استقلال برای کارت زردهای باقری و اسماعیلی
طبق قوانین AFC در هر دیدار لیگ قهرمانان آسیا هر تیمی برای دریافت هر کارت 

زرد مبلغ 3۰۰ دلار جریمه خواهد شد که در دیدار روز گذشته استقلال مقابل العین 
فرشید باقری و فرشید اسماعیلی دو کارت زرد از داور عمانی بازی دریافت کردند که 

در مجموع آبی پوشان ۶۰۰ دلار جریمه شدند .

فریرا: برد پرسپولیس به ما انگیزه مضاعف داد
فریرا سرمربی السد بعد از پیروزی مقابل پرسپولیس گفت: گروه چهارم رقابت ها 

اکنون با این نتیجه به تعادل کشیده شد و تمام تیم ها شانس صعود دارند. از نتیجه 
بازی خوشحالم. برد پرسپولیس به ما انگیزه مضاعف داد تا در بازی های آینده با 

امید بیشتری بازی کنیم.

گریژمان: عملکردم ضعیف بود
آنتونیو گریژمان، هافبک فرانسوی اتلتیکو مادرید پس از این شکست تلخ گفت: 

بازی ای که می خواستیم را نتوانستیم مقابل یوونتوس انجام دهیم. شب بدی برای 
ما رقم خورد. ما کار یوونتوس را خیلی آسان کردیم. همه احساس شکست می 

کنند چون بازی نکردیم.


